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Protokół Nr X/2007
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 18 czerwca 2007 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Omówienie sytuacji w zakresie organizacji i finansowania systemu oświaty

na terenie Gminy Sitno w latach 2008 - 2010.
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2007 rok
9. Lustracja terenu Gminy mająca na celu ocenę stanu technicznego infrastruktury.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10.Monastryski Ryszard
11.Niedźwiedź Zygmunt
12.Pawlicha Bogdan
13.Szajnoga Marek
14.Tukiendorf Edward
15.Wrotniak Mieczysław
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  X  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 
Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 
Marię  Lichotę,  Kierownika  Referatu  Oświaty  Pana  Kazimierza  Senia,  Księgową 
Oświaty Panią Bożenę Gasik oraz Dyrektorów szkół z terenu Gminy Sitno.
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°° i trwały do godz. 13°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  informując 
jednocześnie  o  dodatkowej  uchwale  w  sprawie  zmiany  regulaminu  wypłacania 
stypendium socjalnego dla uczniów ze szkół z terenu Gminy Sitno.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  do  przedstawionego  porządku  i  przyjęli  go 
jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i  Wniosków weszli nw. Radni:  Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i  Janusz 
Mazurek. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 4
Omówienie sytuacji w zakresie organizacji i finansowania systemu oświaty

na terenie Gminy Sitno w latach 2008 - 2010

Na  wstępie  Pan  Sekretarz  poinformował,  że  potrzebne  jest  zajęcie  stanowiska 
w zakresie  oświaty  na  lata  2008 –  2010 i  zastanowienie  się  jak  dalej  prowadzić 
oświatę gminną. Jeżeli chodzi o Szkołę w Kornelówce, to mimo przychylnej decyzji 
Ministerstwa Oświaty – temat będzie odłożony do następnego roku (ze względu na 
terminy  ustawowe).  Przeprowadzono  również  sondaż   w  zakresie  możliwości 
funkcjonowania  przedszkola  samorządowego.  Trzeba  tak  zorganizować 
funkcjonowanie  oświaty,  żeby  pomóc  uczniom szkół  gdzie  są  najsłabsze  wyniki. 
Najlepsze wyniki uzyskały szkoły w Cześnikach, Jarosławcu i Sitnie – czyli szkoły 
duże.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośbą do Pani Bożeny Gasik 
o przedstawienie potrzeb finansowych w oświacie.
Pani  Gasik poinformowała,  że  w tym roku na pewno zabraknie  na podwyżki dla 
nauczycieli  –  186.000,-zł  i  na  odprawy  (nie  wiadomo  ile  osób  odejdzie  na 
emeryturę). Trudno określić potrzeby w zakresie wydatków na energię. 
Natomiast w następnych latach spada demografia – w roku 2010/2011 będzie o 223 
dzieci mniej. Już w przyszłym roku subwencja oświatowa będzie niższa o 200 tysięcy 
złotych.
Pan Sekretarz zauważył, że konieczna jest racjonalizacja sieci szkolnej.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał o potrzeby środków na remonty.
Pani Gasik wyjaśniła, że w budżecie są zaplanowane tylko podstawowe zadania.
Następnie Pan Kazimierz Seń przedstawił szczegółową informację na temat oświaty 
gminnej w zakresie demografii i potrzeb finansowych (informacja w załączeniu).
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabieranie głosu przez dyrektorów szkół.
Pani Małgorzata Siedlecka stwierdziła, że bardzo trudno jest łączyć oddziały. Szkoły 
starają się oszczędzać środki,  wiele prac wykonuje się we własnym zakresie.  Ale 
Szkoła nie jest w stanie poradzić sobie bez dodatkowej pomocy ze strony organu 
prowadzącego. Natomiast odnośnie demografii – to każdą szkołę należy rozpatrywać 
oddzielnie. Funkcjonowanie szkoły w Cześnikach powinno pozostać bez zmian gdyż 
jest  to  najdalej  położona szkoła  w gminie.  W szkole  tej  niezbędna jest  wymiana 
okien, gdyż obecnie z powodu starych okien jest bardzo duża utrata ciepła i wzrasta 
koszt ogrzewania.
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że jak ubywa dzieci to sytuacja finansowa 
staje  się  jeszcze  trudniejsza.  Dzieci  w  gminie  jest  ok.  1000  a  wszystkich 
mieszkańców – 7000. Jak gmina nie będzie miała środków własnych to nawet nie 
będzie mogła skorzystać ze środków zewnętrznych.
Pan  Andrzej  Juszczak  zauważył,  że  obecna  dyskusja  nie  jest  konkretna  –  gmina 
powinna  przedstawić  problem  a  Rada  będzie  się  starała  go  rozwiązać.  Trzeba 
przedstawić Radzie informacje, z którymi szkołami są problemy.
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Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  chodzi  o  klasy  łączone  i  małą  liczebność  uczniów 
w Cześnikach, Horyszowie Polskim, Kolonii Sitno i Kornelówce. Jedynym wyjściem 
jest  prowadzenie  małych  szkół  przez  rodziców.  Uniknie  się  w  ten  sposób  Karty 
Nauczyciela.  Innym rozwiązaniem jest  likwidacja  szkół  lub  utworzenie  zespołów 
szkół.  Nie  można  kosztem  inwestycji  gminnych  utrzymywać  tylu  nauczycieli. 
Brakuje środków na podwyżki dla nauczycieli. Inne gminy – np. gmina Nielisz – nie 
otrzymały ani jednej pozytywnej decyzji z Ministerstwa Oświaty na temat likwidacji 
szkół. Natomiast gmina Sitno otrzymała zgodę na likwidację Szkoły w Kornelówce.
Następnie głos zabrała Pani Agnieszka Herc stwierdzając, że trudno jest wymagać od 
dyrektorów szkół żeby byli za likwidacją szkół. Dyrektorzy również robią dużo żeby 
zaoszczędzić. Nieprawdą jest, że nauczyciele pracują 18 godzin. Nauczyciele pracują 
społecznie  na  zastępstwach.  To,  że  liczba  nauczycieli  nie  spadła  nie  jest  winą 
dyrektorów szkół – danego przedmiotu muszą uczyć nauczyciele specjaliści. Liczba 
etatów spadła gdyż wielu nauczycieli jest zatrudnionych na część etatu. Jest konflikt 
pomiędzy Kartą Nauczyciela a Kodeksem Pracy ale nie można namawiać dyrektorów 
do łamania prawa.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że nikt nie mówi o likwidacji szkoły tylko o zmianie formy 
organizacyjnej – tak jak w Kornelówce. To czeka też i inne mniejsze szkoły ale nikt 
nie mówi o Szkole w Jarosławcu.
Pani Agnieszka Herc stwierdziła, że nie jest przeciwna Stowarzyszeniom ale z tego 
tytułu nie widzi oszczędności. Nauczyciel gorzej opłacany będzie gorzej pracował. 
Poza  tym  nie  wiadomo  skąd  Stowarzyszenie  będzie  brało  środki  np.  na  remont 
szkoły.
Pan Sekretarz zauważył, że inaczej jest uczyć pięcioro dzieci a inaczej trzydzieścioro.
Trzeba przygotowywać rodziców do innych rozwiązań a nie mówić, że subwencja 
oświatowa przychodzi wysoka tylko gmina nie daje środków.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że temat oświatowy jest bardzo trudny. Rozmawia 
się o tych sprawach nieraz ale bez dyrektorów szkół. Teraz jest już czerwiec i nic nie 
można zrobić. Wiadomo, że jest zła sieć szkół – ale ją trzeba poprawić a nie tylko 
o  tym mówić.  Mówi  się  o  tym już  pięć  lat  –  dlatego zrezygnowałem z  Komisji 
Oświaty  w  ubiegłej  kadencji.  Trzeba  utworzyć  w  gminie  dwa  zespoły  szkół 
a dyrektorzy powinni odpowiadać za zatrudnianie i zwalnianie nauczycieli.
Sieć  szkół  może  być  zmieniana  wiosną  a  nie  w  czerwcu  –  czy  nauczyciele 
z Kornelówki otrzymali wypowiedzenia. 
Na pewno trzeba oddać środki do szkół bo najlepiej w sytuacji szkoły orientuje się 
dyrektor.
Na tym Pan Brzozowski zakończył wypowiedź.
Pan Sekretarz zauważył, że do jakiejkolwiek zmiany potrzebna jest pozytywna opinia 
Kuratora Oświaty a w tej chwili bardzo trudno jest otrzymać taką opinię.
Na pewno prowadzenie szkoły przez stowarzyszenie będzie tańsze.
Można też faktycznie od września przekazać środki szkołom.
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Pan  Szczepan  Jabłoński  zauważył,  że  po  raz  kolejny  rozpoczyna  się  dyskusję 
w  sprawie  finansów  szkół.  Jakiś  czas  temu  była  koncepcja  likwidacji  Szkoły 
w Stanisławce a później utworzono tam oddział szkolny. Teraz mówi się o szkołach 
prowadzonych  przez  stowarzyszenia  ale  prawdą  jest,  że  szkoły  działają  w  celu 
polepszenia  sytuacji  finansowej  – np.  Szkoła w Sitnie  w 2006 r.pozyskała ponad 
100.000,-zł na cele inwestycyjne i 100.000,-zł na cele wychowawcze.
Takich gmin jest niewiele. Pod tym względem dyrektorzy szkół są bardzo aktywni.
Bardzo ważne są kontakty personalne – dzięki temu pozyskano ponad 100.000,-zł dla 
Gimnazjum w Jarosławcu.  Ale skutek jest  taki,  że  ucina się  wydatki  w szkołach 
– np. w Szkole w Sitnie zmniejszono etaty pedagoga z 2 na 1/2.
Pracę mógłby ułatwić harmonogram działań gminnych. Dobrze byłoby do takich prac 
zaprosić osoby spoza gminy – przyniosłoby to bardziej trzeźwą ocenę.
Pani Agnieszka Herc poruszyła sprawę arkusza organizacyjnego szkoły stwierdzając, 
że są godziny ramówki (obowiązkowe) i godziny organu prowadzącego – te godziny 
są dobrą wolą Gminy. Wszelkie informacje w sprawie tych godzin są potrzebne przy 
opracowywaniu projektu arkusza gdyż ruchy kadrowe można wykonać do 31 maja. 
Osoby  do  godzin  organu  prowadzącego  mogły  by  być  zatrudnione  nie  z  Karty 
Nauczyciela.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że nie jest rolą Rady Gminy układanie pracy 
szkoły  –  budżet  będzie  miał  w dyspozycji  dyrektor  i  to  on  będzie  układał  pracę 
szkoły.
Pan Sekretarz dodał, że gmina też nie wie jak się ułoży budżet całościowy. Ale są 
szkoły, gdzie koszty na 1 ucznia są dwukrotnie większe niż w innych szkołach.
Trzeba  zmienić  formę  prowadzenia  zajęć,  gdyż  85  %  kosztów  stanowią 
wynagrodzenia  i  pochodne.  Szkoła  w Kornelówce od 2008 r.  będzie  prowadzona 
przez Stowarzyszenie.
Pan Szczepan Jabłoński stwierdził, że w dużych szkołach wyraźnie już widać cięcia 
wydatków – gdyż z 2 etatów pozostało ½ (pedagog).
Pan Sekretarz wyjaśnił, że w gimnazjach – kosztem nieracjonalnej sieci – brakuje 
środków na pedagoga i logopedę.
Pan Wójt stwierdził, że wszyscy chcą, żeby dziecko było przygotowane ale te nowe 
rozwiązania nie mają odbicia w rozwiązaniach kadrowych. Jest zatrudnionych 110 
nauczycieli na 90 etatach. 40 % nauczycieli ma status nauczyciela dyplomowanego.
Najważniejsze są przedmioty zasadnicze – matematyka,  fizyka,  historia,  j.  polski, 
języki  obce.  Do  tych  przedmiotów  muszą  być  zatrudniani  fachowcy 
z  wykształceniem  politechnicznym  a  nie  osoby  ze  zbliżeniem  przedmiotowym. 
Przedmioty strategiczne powinien prowadzić co najmniej  magister.  Obecne efekty 
nauczania nie są olśniewające. Uczniowie muszą dodatkowo korzystać z korepetycji. 
Natomiast  jeżeli  chodzi  o  finanse  – to  na oświatę  gminną potrzeba  6.300.000,-zł 
a subwencja oświatowa wynosi 4.800.000,-zł. Resztę musi dołożyć gmina z własnych 
środków.
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Pani Agnieszka Herc zauważyła, że wyników egzaminów nie można bezpośrednio 
przekładać  na  poziom  nauczania.  Uczniowie  również  nie  zawsze  chcą  korzystać 
z korepetycji – w Szkole w Jarosławcu w tym roku korepetycje były bezpłatne.
Najważniejsze jest to, żeby zachęcić dzieci do nauki.
Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  że  w  takiej  sytuacji  kłania  się  polityka 
edukacyjna rządu – gdyby szkoły podstawowe były 8-klasowe to liczba uczniów by 
się podniosła. Gmina nie jest w stanie nic zrobić. Żaden rodzic nie wyrazi zgody na 
likwidację szkoły.
Pan Szczepan Jabłoński zauważył – odnośnie wyników nauczania – że 40 % uczniów 
gimnazjum już w pierwszej  klasie  nie  jest  w stanie  nadążyć  z  treścią  nauczania. 
Natomiast  60  % młodzieży  doskonale  sobie  radzi  w  szkołach  średnich.  Dlatego 
potrzebna jest druga strona – oddziały gimnazjalne do przysposobienia uczniów do 
zawodówek.
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że problemy oświatowe będą wynikały ciągle 
w związku m.in. z demografią, polityką edukacyjną i problemami finansowymi.
Pan Sekretarz stwierdził, że utworzenie gimnazjów było największym błędem. Gmin 
nie stać na wydzielanie gimnazjów od szkół podstawowych.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad. 5
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

       Sprawozdanie  przedstawił  Wójt  Gminy  Sitno  Pan  dr  inż.  Kajetan  Protas 
i stanowi ono załącznik do protokołu.

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji.

Ad. 7
Sprawy różne

Pan  Ryszard  Monastyrski  zwrócił  się  z  ponownym  wnioskiem  o  wykonanie 
całościowe drogi Horyszów Polski – Rozdoły.
Pan Andrzej Juszczak zapytał skąd wziąć środki na ww. drogę.
Pan Janusz Brzozowski dodał, że należy Radnym podać konkretną kwotę na tą drogę 
i źródła pokrycia tych środków.
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Pan Wójt  wyjaśnił,  że  na  350 mb.  tej  drogi  potrzeba 90.000,-zł.  Płatność  można 
ewentualnie przesunąć na 2008 rok. Być może 40.000,-zł uda się pozyskać z Urzędu 
Marszałkowskiego.
Pan Sekretarz  dodał,  że  jeżeli  pozyskano by środki  z  FOGR to zabrakłoby tylko 
9.000,-zł.  Ale  potrzeba  podjąć  decyzję,  czy  unieważnić  przetarg.  Ta  droga  jest 
naprawdę  bardzo  potrzebna  i  wiąże  się  ona  również  ze  sprawami  oświatowymi 
(dojazdem do Stanisławki).
Pan Janusz Brzozowski zapytał z jakiego źródła przesunąć brakującą kwotę 9.000,-zł.
Pani Skarbnik zaproponowała, by te środki przesunąć ewentualnie z rezerwy, która 
wynosi obecnie 30.000,-zł.
Pan Wójt wyjaśnił, że kwota 9.000,-zł nie załatwi tematu gdyż w chwili obecnej nie 
ma jeszcze środków z FOGR. Poza tym potrzeba 7.000,-zł na wniosek z Kornelówki.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że nieładnie jest upominać się o środki finansowe 
w środku roku budżetowego. Natomiast odnośnie środków z FOGR – to gmina Sitno 
ich nie otrzyma, gdyż było powiedziane, że te gminy, w których wójtowie są z PSL 
nie  otrzymają  pomocy.  Wszędzie  drogi  są  do  zrobienia.  Trzeba  zaciągnąć  kredyt 
i zrobić też drogi w innych miejscowościach.
Pan Wójt stwierdził, że nie może być podziału na gminy lepsze i gorsze, natomiast 
radny jest nie tylko dla swojej miejscowości ale dla całej gminy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał,  czy  jeżeli  zgłoszona  byłaby  droga 
w  Jarosławcu  to  gmina  by  pozyskała  środki.  Jeżeli  jest  taka  sytuacja  to  trzeba 
unieważnić przetarg.
Pan  Jerzy  Mazurek  zauważył,  że  ta  droga  jest  najgorsza  i  trzeba  złożyć  na  nią 
wniosek i czekać na rozpatrzenie.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za wykonaniem stabilizacji 
drogi Horyszów Polski – Rozdoły (350 mb.) za kwotę przetargową (w przypadku 
braku środków zaciągnie się kredyt).
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  wnioskiem  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Pan Andrzej Juszczak zauważył, że należałoby pierwsze przygotować odpowiednią 
uchwałę w ww. sprawie.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przeznaczeniem 
z rezerwy budżetowej kwoty 7.000,-zł dla Kornelówki.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  wnioskiem  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  pisma  w  sprawie  potrzeb 
finansowych  ze  Szkoły  Podstawowej  w  Jarosławcu  (5.000,-zł)  i  w  Horyszowie 
Polskim (10.500,-zł).
Pan Andrzej Juszczak zaproponował, by najpierw przygotować zmiany budżetowe 
w ww. sprawach a dopiero później przegłosować odpowiednią uchwałę. 
Pan Janusz Brzozowski dodał, że jeżeli sprzedano nieruchomość w Kornelówce – to 
pieniądze przeznacza się na potrzeby miejscowości ale z czegoś się rezygnuje. Radny 
ma widzieć rozwój całej gminy a nie tylko swojej miejscowości.
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Pan  Leszek  Kozak  stwierdził,  że  Pan  Brzozowski  również  zachował  się 
nieodpowiednio  mówiąc  na  zebraniu  w  Jarosławcu,  że  Szkoła  w  Kornelówce 
niepotrzebnie została wybudowana.
Pan Brzozowski wyjaśnił, że na zebraniu mówił, że to była zła decyzja ówczesnych 
władz – była Szkoła w Kornelówce a wybudowano kolejną szkołę w Sitnie.
Pan Wójt stwierdził, odnośnie Szkoły w Kornelówce, że to nie była decyzja Gminy 
a  Kuratorium  Oświaty  i  mieszkańców.  Natomiast  w  Sitnie  Szkoła  jest  bardzo 
potrzebna.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację w sprawie zgłaszania 
kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego i Sądu Okręgowego w Zamościu.
Pan Bogdan Pawlicha zapytał o termin wykonania prac w  bibliotece w Cześnikach 
oraz o to, czy ogłoszono na to przetarg.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  nie  będzie  ogłaszany  przetarg  a  prace  zostaną  wykonane 
w okresie wakacyjnym.
Pani Małgorzata Adamczuk poruszyła sprawę wystawy rolniczej w Sitnie informując, 
że organizatorom zabrakło czasu na wprowadzenie występu zespołu ONTIS i z tego 
powodu młodzież jest zawiedziona.
Pan Wójt stwierdził, że zajmie się tą sprawą gdyż dorobek gminny również powinien 
zostać zaprezentowany.
Pan Aleksander Karski zwrócił się z prośbą o poprawę posadzki w garażu strażackim 
OSP w Horyszowie Polskim (tam gdzie stoi samochód).
Na tym zakończono realizację ww. punktu porządku obrad.

Ad. 8
Podjęcie uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała Nr X/59/07 Rady Gminy Sitno z dnia 18 czerwca 2007 r. w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Sitno na 2007 rok.
Pan  Andrzej  Juszczak  zwrócił  uwagę,  że  poprzednia  zmiana  budżetowa 
zawierała  przychody  na  poziomie  214.361,34zł  natomiast  obecna  pokazuje 
o 1,41zł mniej.
Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  wynikło  to  z  różnicy  w  bilansie  o  1,41zł. 
Ta informacja miała być przedstawiona Komisji Budżetowej ale Komisja się 
nie spotkała.
Następnie  Pan  Juszczak  zwrócił  uwagę,  że  ostatnia  sesja  zakończyła  się 
uchwałą Nr 60 a obecnie głosuje się uchwałę Nr 59 zamiast 61.
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Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że dwie uchwały nie weszły w życie – 
uchwała  w  sprawie  likwidacji  Szkoły  Podstawowej  w  Kornelówce  oraz 
uchwała w sprawie kwoty 13.600,-zł z gazyfikacji (kwota została dodana do 
zmian budżetowych). Stąd wynikła różnica w numeracji uchwał.
Następnie  Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  kwoty  zmian  budżetowych 
z obecnej sesji – 10.000,-zł na drogę Rozdoły-Horyszów Polski i 7.000,-zł dla 
Kornelówki – zostaną wprowadzone do zmian budżetowych na następną sesję.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
uchwały Nr X/59/07.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

2) Uchwała Nr X/60/07 Rady Gminy Sitno z dnia 18 czerwca 2007 r. w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXVII/130/05 Rady Gminy Sitno z dnia 30 marca 2005 r. 
w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Sitno.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.    

  

Ad. 9
Lustracja terenu Gminy mająca na celu ocenę stanu technicznego 

infrastruktury

              Punkt ten został zrealizowany poprzez przejazd Radnych miejscowościami 
Gminy  Sitno  połączony  z  lustracją  m.in.  infrastruktury  drogowej,  chodnikowej 
i oświatowej.

Ad. 10
Zamknięcie obrad sesji

 
Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołował:       
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